
 Nummer 7 20 September 1994 

Klubbmöte 

Torsdagen 29 September  
Folkets hus A-sal 

Kl 17.30 
 

På dagordningen finns det med angående  
 

     Stålverkets framtid      Löner  Personal  mm 
 

Från den 1:a  September är fack-förenings 
avgiften sänkt till 1,45 % 

Lotta ut 10 st tips 
godispåsar a 100 kr 

På mötet så kommer vi att : 

Retroaktiviteten 

 
Som alla redan har sett så klarade 
företaget av att sätta in de nya 
lönerna redan till den här avlönings-
dagen vilket innebar att 
retroaktiviteten blev annorlunda 
 
Istället för retroaktivt 350 kr för 
Augusti så höjdes AV-delarna med 
378 kr från den 1 Augusti 

Stålverkets räddning? 
 
Vilken tur vi har i Degerfors att  Vänsterpartiet 
kommer att rädda vårt stålverk 
 

Deras räddnings plan är att de i olika insändare 
har krävt är i princip 3 saker: 
 1 Leve Stålverket / Leve Degerfors 
 2 Låt staten och de anställda ta över 
 3 Ta tillbaka nedläggnings beslutet 
 

Dessa allmängiltiga krav ställer alla invånare i 
Degerfors självfallet upp på  
 

Men det är bara Vänsterpartiet som försökt att 
skapa sig politiska fördelar på det 
 
Frågan är: Vad har de egentligen gjort för  
  konkret för stålverket ? ? ? 


